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DiLEK vE öıvtniı-en roıvıisyoıv RApoRu
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Dilek ve Öneriler Komisyonu'na 57 önerge başvurusu yapılmış olup Komisyon üyelerince 19
önergenin reddine, 38 önergenin kabulüne karar verilmiştir.

KABUL EDıLENLER Öıuenerıen:

I. Ecz.M.İbrahim Özkolve 11. delege tarafından sunulan
(2)Önerge: "Eczacı odalarımızın muvazaa ve etik dışı ça|ışan eczacılarla mücadele konusunda
daha etkin Çalışabilmeleri için SGK istatistik verilerinden yararlandırılması konusunda gerekli

ÇalıŞmayı yapmak üzere yeni seçilecek Merkez Heyeti'nin görevlendirilmesi hususunun
görüşülmesini arz ederim."

2. Ecz.M.İbrahim Özkol ve 10 Delege tarafından sunulan
(S)Önerge: "FlP kongrelerinde sunulan bildirilerin ve kongre kararlarının Türkçe'ye çevrilerek
tüm eczacılara iletilmesi için gerekli çalışmayı yapmak üzere yeni seçilecek Merkez Heyetinin
görevlendirilmesi h ususunun görüşül mesini arz ederiz.''
Karar:F|P kongrelerinde sunulan bildirilerin fazla sayıda ve uzun oldukları gözetilerek "Flp
kongrelerine ait sonuç bildirgelerinin Türkçeye çevrilerek eczacılara iletilmesi" şekli ile
önergenin kabu|üne.

3. Ecz.M.İbrahim Özkol ve 9 Delege tarafından sunulan
(8)Önerge: "Daralan eczacı ekonomileri ve çalışma şartları göz önüne alındığında, SGK'na
yapılan eczane iskontolarında kurum harici satışların (i|aç dışı vb.) eczane gelirlerinin
haricinde tutulması için yeni oluşacak Merkez Heyetine görev verilmesini arz ederiz."

4. Ecz.M.İbrahim Özkolve 9 delege tarafından sunulan
(10)Önerge: "İlaç hakkındaki bilgileri ilaç sanayi dışındaki bağımsız, sağlıklı kaynaklardan da
alabilmek amacıyla, gerçek bilgileri ve klinik çalışmaları kapsayan bir yayın hayata geçirilmesi
hususunda gerekli Çalışmaları yapmak üzere yeni oluşacak Merkez Heyetine görev verilmesini
arz ederiz."

5. Ecz.M.İbrahim Özkol ve 7 Delege tarafından sunulan
(12)önerge: "özel bankaların ve sigorta şirketlerinin keyfi ve yüksek ıskonto talebi ile haksız
rekabete Yol aÇacak Şekilde seçtiği eczaneden ilaç alımını önlemek için gerekli çalışmayı
YaPmak üzere Yeni seÇilecek Merkez Heyetinin görevlendirilmesi hususunun görüşülmesini
arz ederiz."

6. Ecz.M.İbrahim Özkolve 11 Delege tarafından sunulan
(16)Önerge: "ilaÇ fiYat kararnamesi nedeniyle ithalatı veya üretimi yapılmayan ilaçların
saYlsınln artması kaYgı verici boyutlara gelmiştir. Bu nedenle üretiminden hastaya ulaşıncaya,



7,

hatta hastanın kullanmasından sonra bile ilaç üzerinde sorumluluğu ve söz hakkı olan bir
mes|eğin örgütü olarak bu ilaçları temin etmek tek başına yeterli değildir. Bu ilaçların
ülkemizde neden bulunmadığını sormamız ve ilgili firma ve kurumların çözüm bulmasını
sağlamak iÇin kamuoyu oluşturmamız kaçınılmazdır. Bu nedenle önümüzdeki dönemde bu
konuda ÇalıŞma|ar YaPmak için yeni Merkez Heyeti'ne görev verilmesini arz ederiz.,,

Ecz.M.İbrahim Özko| ve 10 delege tarafından sunu|an
(17)Önerge: "Astlm, diYabet, hipertansiyon gibi kronik hastalıkları taşıyan hastalarımızın
bilgilendirilmesi iÇin eğitim materyalleri hazırlanıp eczaneler aracılığıyla hastalara ulaştırılması
ile ilgili ÇalıŞmayı yapmak üzere yeni seçilecek Merkez Heyeti,nin görevlendirilmesi
hususunun görüşülmes ini arz ederiz.''

Ecz.M.İbrahim Özko| ve 7 delege tarafından sunulan
(19)Önerge: "İlaÇ ve eczacılık alanındaki gerek mali gerekse teknik verilerin ilgili kurum ve
kuruIuŞlardan düzgün ve sağlıklı bir biçimde temin ediImesi, ilaç ve eczacılık alanında politika
belirlemek amacıYla iŞlenmesi ve paylaşılması için gerekli çalışmaları yapmak üzere yeni
oluŞacak Merkez HeYeti'ne görev verilmesi hususun görüşülmes ini arz ederiz.,,

9. Ecz.M.İbrahim Özkolve 10 Delege tarafından sunulan
(20)Önerge: "MuaYene ücreti tahsilatı yükünün eczacı sırtından alınması için gerekli
ÇalıŞmaları yapmak üzere yeni seçilecek Merkez Heyeti,nin görevlendirilmesi hususunun
görüşülmesini arz ederiz.''

8.

10. Ecz.Ahmet Özçavuşoğlu ve 6 delege tarafından sunulan
(23)Önerge: "Eczanelerde yoğunlukla satılan bitkisel
üretimi yapılarak eczanelerde güvenle satılması amacı
çalışma yapması için gereğinin yapılmasın ı arz ederiz.''

drogların, TEB ve EGAŞ ortaklığı ile
ile yeni seçilecek Merkez Heyeti'nin

11, Ecz,M,ibrahim özkol ve 10 Delege tarafından sunulan, Ecz.Ahmet özçavuşoğlu ve 6 delege
tarafından sunulan ve Ecz.M.ibrahim özkol ve 9 Delege tarafından sunulan 3 önerge
iÇeriğinin birbiriYle aYnı olması nedeniyle önergeler birleştirilerek aşağıdaki şekliyle kabul
edilmiştir.

Karar: Mesleki sorunlarlmlzı, çözüm önerilerimizi ve eczacıların görev ve yetki alan|arını
kamuoYuna daha iYi anlatabilmek için halka yönelik broşür, afiş hazırlanması ile radyo ve
televizYon gibi iletiŞim kanallarının kullanılması ve bu tür çalışmaların süreklilik arz etmesi
konusunda yeni Merkez Heyeti'nin görevlendirilmesi.

Ecz.M.İbrahim Özkolve 10 Delege tarafından sunulan
(4)Önerge: "Mesleki sorunlarımızl ve çözüm önerilerimizi kamuoyuna daha iyi anlatabilmek
iÇin halka Yönelik broŞür, afiŞ hazırlanması i|e radyo ve televizyon gibi iletişim kanallarının
kullanılması ve bu tür ÇalıŞmaların süreklilik arz etmesi hususunda görüşülmesini arz ederiz.,,

Ecz.Ahmet Özçavuşoğlu ve 6 delege tarafından sunu|an



(25)önerge: "Ulusal televizyon kanallarında gösterilen kamu spotlarında eczacılar ve akılcı
ilaÇ kullanımı ile ilgiIi konuların işlenebilmesi amacı ile yeni seçilecek Merkez Heyeti,nin
çalışma yapması için gereğinin yapılmasın ı arz ederiz.''

Ecz.M.İbrahim Özkolve 9 Delege tarafından sunulan
(7)Önerge: "Eczane bulunmayan yerleşim yerlerinde yaşayan halka yerinde ilaç temini tevzisi
kaPsamında, halkı ve sistemin diğer bileşenlerini bilgilendirmek amacıyla broşür, afiş ve kamu
sPotu v.b, ÇalıŞmaları yapılması için yeni oluşacak Merkez Heyetine görev verilmesi
hususunun görüşülmesini arz ederiz.''

]"2. Ecz.Ahmet Özçavuşoğlu ve 6 delege tarafından sunulan
(26)Önerge: "Eczane çalışanlarının eğitimleri ile ilgili en son Temmuz 2012 öncesi çalışanlara
verilen sertifika alma hakkının, tarih ara|ığı geniş|etilerek başvurmayan kişilere de hak
tanınabilmesi amacı ile yeni seçilecek Merkez Heyetinin çalışma yapması için gereğinin
ya pı lması nı arz ederiz."

13. DoÇ.Dr.Ecz.İsmihan Göze ve 6 delege tarafından sunulan ve Ecz. Adnan Rıfat Kurun
tarafından sunulan önergeler içerek olarak aynı olması nedeniyle birleştirilerek aşağıdaki
şekliyle kabul ediimiştir.
Karar: TürkiYe'de 400 den fazla eczane optik müessesesi bulunmaktadır. Meslektaşlarımızın
mesleki ve hukuki haklarının korunması amacıyla Türk Eczacıları Birliği bünyesinde optik ve
oPtik ürünler komisyonu kurulması, bu hizmeti sağlayan eczacılarımızın mesleki bilgilerini
Yenilemeleri ve rekabet gücünü geliştirilmeleri amacıyla TEB Eczacılık Akademisi bünyesinde
MİSEP düzenlemesi konusunda yeni Merkez Heyeti tarafından çalışma yapı|ması.

,- 
.Doç.Dr.Ecz.İsmihan Göze ve 6 delege tarafından sunulan/\' (27)Onerge: "TürkiYe'de 4OO den fazla eczane optik müessesesi bulunmaktadır.
MeslektaŞlarlmlzln mesleki ve hukuki haklarının korunması amacıyla Türk Eczacıları Birliği
bünYesinde oPtik komisyonu kurulması, mesleki bilgilerini yenilemelerini ve rekabet gücünü
geliŞt'irilmeleri amacıyla TEB akademi bünyesinde MiSEp düzenlemesini Merkez
HeYeti'mizden talep ediyoruz. TEB bünyesinde kurulacak optik komisyon, akademik eğitim
Merkez HeYetimize duyulan güven ve saygıyı artıracaktır. Gereğini bilgilerinize saygılarımla
arz ederiz."

{ Ecz. Adnan Rıfat Kurun tarafından sunulan' (29)Önerge: "Bünyesinde aynı zamanda optik ürünler bulunduran (optik lens, gözlük vb)
eczanelerin sorunları ve mesleki gelişimi açısından, TEB bünyesinde optik ve optik ürünler
komisYonu kurulması iÇin yeniseçilecek Merkez Heyeti'nin görevlendirilmesiniarz ederim.,,

J"4. Doç.Dr.Ecz.İsmihan Göze tarafından sunulan
(28)önerge: "Tüm eczacı odalarının nöbet listelerini manuel hazırlamaları uzun süre ve bazı
sıkıntılara neden olmaktadır. Bu amaçla nöbet listelerinin bilgisayar ortamında hazırlanması
iÇin TEB öncülüğünde tüm eczacı odalarına nöbet hazırlama bilgisayar programı
hazırlatılmasını istiyorum. Gereği için saygılarımla arz ederim.''



Ecz,Zeki Özgen ve 4 delege tarafından sunulan
(31)Önerge: "TEB'nin bankalar ve diğer kurum, kuruluşlarlarla yapmış olduğu indirim
anlaŞmalarından tüm odalar ve tüm eczacı üyelerin yararlanması konusunda gerekli

çalışmaların yapılmasını arz ve talep ederiz."

Ecz.M.İbrahim Özkol ve 1"3 delege tarafından sunulan ve Ecz.Cengiz Erk tarafından sunulan
önergeler içerik olarak aynı olmaları nedeniyle birleştirilerek aşağıdaki şekliyle kabul
edilmiştir,

Karar: Eczanelerdeki miadı dolmuş ürünlerin tüm Avrupa ülkelerinde olduğu gibi üreticiler
tarafından iade alınması ve uygun bir biçimde imha edilmesi hususunda gerekli çalışmaları
yapmak üzere yeni oluşacak Merkez Heyeti'ne görev verilmesi

Ecz.M.İbrahim Özkolve 13 delege tarafından sunulan
(33)Önerge: "Eczanelerdeki miadı dolmuş ürünlerin tüm Avrupa ülkelerinde olduğu gibi
üreticiler tarafından iade alınması ve uygun bir biçimde imha edilmesi hususunda gerekli

ÇalıŞmaları yapmak üzere yeni oluşacak Merkez Heyeti'ne görev verilmesi hususunun
görüşülmesini arz ederiz."

Ecz.Cengiz Erk tarafından sunulan
(53)Önerge: "Miadı geçen ilaçların imhası için şirket 15O TL alıyor. Yeşil ve kırmızı ilaçların
imhasında kayıt işlemede sorun yaşanıyor. Bir kutu diazem için bile 150 TL vermek gerekiyor.
YeŞil kırmızı reçeteli ilaçların miadı geçtiğinde firmaya iadesi veya değiştirilmesi için çalışma
yapılmasını öneriyorum."

17. Ecz.Nermin Aydın tarafından sunulan ve Ecz.Nazan Ulukuş Deniz tarafından sunulan
önergeler aynı içerikte olduğundan birleştirilerek aşağıdaki şekliyle kabul edilmiştir.
Karar: Ülkemizdeki ilaç miadlarının diğer ülkelerdeki ilaç miadlarıyla birlikte değerlendirilip
gerÇek değerlere getirilmesi ve uygulamaya konulması için yeni Merkez Heyetine görev
verilmesi.

Ecz.Nermin Aydın tarafından sunulan
(35)Önerge: "Ülkemizdeki ilaç miadlarının diğer ülkelerdeki ilaç miadlarıyla birlikte
değerlendirilip gerçek değerlere getirilmesi ve uygulamaya konulması için yeni oluşacak
Merkez Heyetine görev verilmesi hususunun görüşülmesini arz ederim."

" Ecz.Nazan Ulukuş Deniz tarafından sunulan

^ 

(S5)Önerge: "İlaçlarda uygulanan miadın tespiti için Bakanlığın herhangi bir bilimsel çalışma
YaPlP YaPmadığı bilmemekle birlikte aynı etken madde içeren ilaçlarda bile farklı miad
tarihlerinin olduğu düşünürsek çokta bilimsel bir çalışmadan söz etmek mümkün değildir.
AYrıca eczanelerimizde ciddi miad problemleri de yaşanmaktadır. Bu gerekçelerle miad
farklılıklarının kaldırılarak bu sürenin optimum süre olarak be|irlenmesi ve miadı geçen
ilaÇların geri kazanımının sağlanması için TEB'nin çalışma yapmasını talep etmekteyiz,
Gereğini bilgilerinize arz ederiz."

15.

16.



18. Ecz.Rafet Şahin ve 11 delege tarafından sunulan
(36)Önerge: "Yeni eczacılık fakültelerinin açılmaması mevcut fakültelerin kontenjan
saYılarının düŞürülmesi ve eczacılık eğitiminde bir standart sağlanması hususunda Merkez
Heyeti'ne görev veriImesini ta lep ediyoruz.''

L9, Ecz, Rafet Şahin ve 11 delege tarafından sunulan, Ecz.Nermin Aydın tarafından sunulan ve
Ecz.Erdoğan Çolak ve 10 delege tarafından sunulan önergelerin içerik olarak aynı olması
nedeniyle birleştirilerek aşağıdaki şekliyle kabul edilmiştir.
Karar: Eczacı odasına ve Türk Eczacıları Birliği Yardımlaşma Sandığı'na birikmiş aidat borçları
olan eczacıların, söz konusu borçlarının tamamlnl 3t,o7.2ot4 tarihine kadar defaten
ödemeleri halinde sadece bir kereye mahsus olmak üzere kendilerinden geçmiş döneme
iliŞkin olarak faiz alınmamasını, aksi takdirde ilgili eczacı odalarınca haklarında yasal işlem
yapılmasını arz ve teklif ederiz.

,:{

,l Ecz.Nermin Aydın tarafından sunulan

'/ - (34)Önerge: "EBS'Ye geçilmesi ile ortaya çıkan Kamu Eczacılarının ve Eczanesi olmadığı halde
oda|ara kaYdı olan eczacılarımızın birikmiş geçmiş oda aidatlarının af edilmesi, anaparanın af
edilmemesi halinde hiÇ olmadık faizlerinin alınmaması için yeni oluşacak olan Merkez
Heyetine görev verilmesi konusunun görüşülmesini arz ederim.''

20, Ecz. Rafet Şahin ve 10 delege tarafından sunulan
(39)Önerge: "Ada|et Bakanlığı sözleşmelerinin yalnızca 1 adet olarak düzenlenmesi gereklidir.
Halihazırda örneğin Si|ivri Cezaevindeki her bir ceza infaz birimi için ayrı ayrı sözleşme
YaPılmaktadır. Bu durum gereksiz yere sözleşme alınmasına yol açmaktadır. Bunun yanı sıra
cezaevi slraslna girecek olan eczanelere bölgesei sınırlama getirilmesi de gerekmektedir.
Örneğin Şu an, Kartal'da bulunan bir eczane Silivri Cezaevi'nin sırasına girebilmekte, bu
durumda hem Silivri bölgesi eczaneleri hem de hastalar için olumsuz sonuçlara yol
açmaktadır. Ayrıca protokolün 3.10 maddesinde de reçetenın düzenlendiği İl dışındaki diğer

Ecz. Rafet Şahin ve 11 delege tarafından sunulan
(38)Önerge: "Aidatların tamamının ödenmesini kolaylaştırmak açısından, oda ve yardımlaşma
sandığı aidatlarını ödemeyen eczacıların anapara borçlarını kapatmaları halinde faiz borcunun
silinmesi konusunda Büyük Kongre'de karar alınmalıdır. Nitekim aidatların toplanması
konusunda sorun YaŞaYan başta oda ve yardımlaşma sandığı aidatlarını ödemeyen eczacıların
anaPara borÇlarını kaPatmaları halinde faiz borcunun silinmesi konusunun delegelerin
oylamasına sunulmasını talep ediyoruz.''

Ecz.Erdoğan Çolak ve 10 delege tarafından sunulan
(43)Önerge: "Eczacl odasına ve Türk Eczacıları Birliği Yardımlaşma Sandığı'na birikmiş aidat
borÇları olan eczacılarln, sÖz konusu borçlarının tamamını 31,.01,.2074 tarihine kadar defaten
ödemelerİ halinde sadece bir kereye mahsus olmak üzere kendilerinden geçmiş döneme
iliŞkin olarak faiz alınmamasını/ aksi takdirde ilgili eczacı odalarınca haklarında yasal işlem
yapılİnasını arz ve teklif ederiz.''



illerden de karŞılanabileceği hüküm altına alınmıştır. Bu nedenlerle Merkez Heyeti,ne Adalet
Bakanlığı sözleŞmelerinin her bir ceza infaz birimi için ayrı ayrı söz|eşme yapılamaması sadece
tek bir sözleŞmenin imzalanmasının yeterli sayılması hususunda görev verilmesini talep
ediyoruz."

21. Ecz.Rafet Şahin ve 11 Delege tarafından sunu|an
(40)Önerge: "Eczanelerin yazar kasa değişikliği yapması 31h2/2o15 tarihinden
zorunlu hale gelecektir. Gerçek stoklarımızı saptamak ve bu sisteme uygulayabilmek
affının sağlanması konusunda Merkez Heyeti'ne görev verilmesini talep ediyoruz.,,

itiba ren

için stok

22. Ecz.M.İhsan Gürses ve 2 Delege tarafından sunu|an
(41)önerge: "KoruYucu sağlık hizmetlerinin geliştirilmesi ve bu çerçevede yapacağımız
hizmetlerin doğru sunulması ile meslek hakkı kazanmamız yönünde aşağıdaki önerimizin
değer|endirilerek haYata geçirilmesi istiyoruz. Önerimiz eczanelerimize gelen hastalarımızın
DM, KOAH, AST|M gibi kronik hastalıkları için kullanmakta oldukları hayati öneme sahip
ilaÇlarının TEB tarafından düzenlenen ve ilgili resmi kurumlar tarafından da kabul edilen takip
kartlarına iŞlenmesi suretiyle herhangi bir acil durum sırasında müdahale eden ekiplerin
bilgilendirilmesinin sağlanması yönünde çalışma yapılması ve bu konunun önümüzdeki
dönemde TEB gündemine alınması şeklindedir. Bilgilerinize sunulur.''

23. Ecz.Erdoğan Çolak ve 7 delege tarafından sunulan

(44)Önerge: "Eczaneler ilaçlarını ecza depolarından ve/veya ecza kooperatiflerinden tedarik
etmektedir. Tedarik iŞlemleri günlük depo servisleri ve/veya motor-kuryeler aracılığı ile
gerÇek|eŞtirilmektedir. Ancak son zamanlarda "iyi Dağıtım Uygulamaları" bahane edilerek
ecza dePoları ve/veYa ecza kooperatifleri teşebbüs birliği içerisinde hareket etmekte eczane
ekonomileri aÇıslndan olumsuz etkileri olabilecek bir uygulama yaparak motor kuryelerin
kaldırılması konusunda çaba sarf etmektedirler. Bu nedenle ecza depolarının motor kurye ile
ilaÇ ,dağıtımını kaldırmalarının engellenmesi konusunda çalışma yapması için Merkez
Heyeti'ne görev verilmesini arz ve teklif ederiz.''

24. Ecz.Erdoğan Çolak ve 7 delege tarafından sunulan

(45)Önerge: "Eczane Personellerinin 4857 sayılı iş Kanunu çerçevesinde çalışma ortamü ve
koŞulları konusunda Merkez Heyeti'nin çalışma yapması konusunda görevlendirilmesini arz ve
teklif ederiz."

25. Ecz.Erdoğan Çolak ve 7 delege tarafından sunulan
(46)Önerge: "Eczacllarln ekonomik açıdan zor durumda bulunmaları geleceğimiz açısından
sorunların daha da büYüYeceğini göstermektedir. Bunun yanında eczacı bakım hizmetlerini
daha iYi verebilmek ve polifarmasiyi yönetebilmek için hastalar ile yakın ilişki içerisinde
bulunmak durumunda kalacaktır. Bu bağlamda; eczaneler arasındaki gelir dağılımı
adaletsizliğini engelleyebilecek ve eczacıya yeni işlevler kazandırabilecek modeller üzerinde
ÇalıŞılması büYük önem taŞımaktadır. Bu nedenle; öncelikle Aile Hekimliği sistemine entegre
bir eczacılık modeli konusunda bir komisyon kurularak nüfusu 1oo.oo0 civarında olan bir ilde



26.

27.

Pilot uygulamaya koyulabilmesini temin için Sağlık Bakanlığı, Hükümet ve TBMM nezdinde
ÇalıŞmaIar yapması için Merkez Heyeti'nin görevlendirilmesini arzve teklif ederiz.,,

Ecz.Erdoğan Çolak ve 8 delege tarafından sunulan

(47)Önerge: "İlaÇların ecza depoları tarafından eczanelere satışı ile ilgili olarak yaygın adı ile
bilinen "Çıkışa mal fazlası uygulaması"nın kaldırılması, yerine ma| fazlalarının tüm eczanelere
düŞük baremde ilaç a|ımında da uygulanmak üzere birim fiyattan depo tarafından eczanelere
satılmasının sağlanması konusunda Merkez Heyeti'nin çalışma yapması konusunda
görevlendirilmesini arz ve teklif ederiz."

Ecz.Erdoğan Çolak ve 7 delege tarafından sunulan

(48)Önerge: "Medikal ürünler ve sağlığa ilişkin diğer ürünlerin eczane pazarına kazandırılması
konusunda Merkez Heyeti'ne çalışma yapmak üzere görev verilmesini arzve tek|if ederiz.''

28. Ecz.Erdoğan Çolak ve 7 delege tarafından sunulan
(49)Önerge: "Türk Eczacıları Vakfı tüm eczacılarımızın tabii olarak üye olduğu ve Birliğimizin
bünYesinde bulunan bir vakıftır. Türk Eczacıları Vakfı Novagenix AŞ'nin %87 hissedarı olup
EGAŞ'ın da tamamına yakınına sahiptir. Gelecekte Türk Eczacıları Vakfı'nın bir Üniversite
kurması ve tüm eczacılarımızı bu Üniversite bünyesinde kurulacak enstitü ile yüksek lisans ve
doktora eğitimlerini yasal çerçeve içerisinde gerçekleştirmesi tüm eczacı meslektaşlarımızın
mesleki geliŞimlerini sağlayacaktır. Ayrıca Vakfın kurumsal kimliğinin geliştirilmesi ve ilaç ve
eczacılık alanında faaliyet göstermesi büyük önem taşımaktadır.Bu çerçevede Türk Eczacıları
Birliği Merkez Heyeti kaynaklarından Merkez Heyetinin kararı ile 2014 yılından başlamak
üzere her yıl bir önceki yıl net gelirinin en fazla Yo IO'una kadar kaynağın Türk Eczacıları
Vakfı'na aktarılmasını, vakıf veya iştirakleri kanalı ile ilaç üretim, dağıtım, ithalat - ihracat
YaPılması ve Üniversite kurma çalışmaları yapmak üzere vakıf senedi değişikliği ve
düzenlemeleri de d6hil olmak üzere gerekli çalışmaların Merkez Heyeti tarafından yapılması
için görevlendirilmesini arz ve teklif ederiz.''

29. Ecz.Erdoğan Çolak ve 9 delege tarafından sunulan

(50)önerge: "29 uncu Olağan Büyük Kongre'de alınan karar gereği eczane eczacılarından
bugüne kadar her yıl alınan TEB hesaplarında değerlendirilen afet fonu katılım bedeli
toPlamının TEB Yardımlaşma Sandığına aktarılmasına ve Yardımlaşma Sandığı yönetmeliği,nin
1S.maddesi kaPsamında yapılacak yardımlarda kullanılmasına, söz konusu bedelin 1r1,.2o1,4
tarihinden itibaren oda aidatı kadar alınmasına''

30. Ecz. Cemil Karakap tarafından sunulan
(51)Önerge: "Şu anda verilmekte olan mobil hizmet
ücreti çıkmaması yönünde ve bu reçetelere mahsus
artırılması yönünde çalışma yapılmasına.''

kapsamındaki reçetelerden muayene
olmak üzere reçete hizmet bedelinin

31. Ecz.Erdoğan Çolak ve 9 delege tarafından sunulan
(56)Önerge: "Dünya Sağlık Örgütü ve Dünya Ezcacılık
tarihinde yayımlanan ve bir öncekini revize eden İyi

Federasyonu tarafından Ekim 2013
Eczacılık uygulamaları Kılavuzu'nun



redakte edildikten sonra Türkiye'ye adaptasyonu ve
için gerekli çalışmaların yapılması için Türk Eczacıları
verilmesini arz ve teklif ederiz.''

KABuL EDı LMEYEN öıu ıRerı-eR

Sağlık Bakanlığı nezdinde yayınlanması
Birliği Merkez Heyeti'ne görev ve yetki

32. Ecz,Cengiz Erk tarafından sunulan
(52)Önerge: "Medula sisteminden herhangi bir reçete silmek için ikinci şifre konulmasını
öneriYorum bu saYede herhangi bir nedenle eczacıya kızan kötü niyetli ça|ışanın eczacının
haberi olmadan reçeteleri silme riski engellenir.
Karar: Çözümü düŞünülen problemler hakkında tam sonuç elde edilemeyeceğine kanat
edilmiş ve uygulanabilirliği mümkün olmadığından uygun bulunmamıştır.''

33. Ecz.M.İbrahim Özkol ve 8 delege tarafından sunulan
(1)önerge: "Yeni dönemde ve sonrasında yapılacak olan gerek bölgeler arası toplantı|arın
gerekse genel kurulların, farmainbox veya başka bir iletişim kanalı üzerinden tüm
meslektaŞların kullanımına açık olacak şekilde can|ı yayınlanması için yeni oluşacak Merkez
Heyetine görev verilmesi hususunun görüşülmesini arz ederiz.
Karar: bu konu ile ilgili uygun bulunan açılış görüntülerinin zaten yayınlanmakta o|duğu ve
devamında özel ve mesleki görüşmelerin kamuoyuna açılması uygun olmadığından reddine
karar verilmiştir."

34. Ecz.M,İbrahim Özkolve 11 delege tarafından sunulan
(3)Önerge: "Yeni dönemde ve sonrasında yapılacak o|an gerek bölgeler arası toplantılar
gerekse genel kurullar öncesinde çalışma ve hesap raporlarının en az 15 gün öncesinde Bölge
Eczacı Odalarlna Ve delegelere ulaştırılması için yeni oluşacak Merkez Heyetine görev
verilmesi hususunun görüşülmesini arz ederiz.
Karar: Gerekli ÇalıŞmaların 15 gün öncesinden hazır olmayabileceği düşünüldüğünden uygun
bulunmamıştır."

35. Ecz.M.İbrahim Özkol ve 9 delege tarafından sunulan
(6)Önerge: "Eczacılara mali konularda danışmanlık vermek üzere TEB bünyesinde bir mali
müŞavirlik sistemi kurulması için yeni oluşacak Merkez Heyetine görev verilmesi hususunun
görüşü|mesini arz ederiz.''
Karar: Türk Eczacıları Birliği'nin vereceği hizmet sonucunda oluşan zararlardan Türk Eczacıları
Birliği'nin sorumlu tutulacağı değerlendirilerek ve talep edildiğinde TEB Eczacılık Akademisi
tarafından, mali konularda istenilen eğitimin verd@inden dolayı uygun bulunmamıştır.

36. Ecz.M.İbrahim Özkol ve 9 delege tarafından sunu|an
(9)Önerge: "Eczanesinde değiŞen yasa gereği veya gönüllü olarak yardımcı eczacı veya ikinci
eczacl istihdam eden eczacıların SGK'na daha düşük ıskonto yapması ve böylelikle ikinci
eczacl istihdamınln veYa bu eczanelere SGK'nın hizmet bedeli adı a|tında ödeme yapması
hususunda gerekli ÇalıŞmaları yapmak üzere oluşacak Merkez Heyeti'ne görev verilmesini arz
ederiz."



Karar: YardımcI eczacı ve ikinci eczacı çalıştırılmasına ilişkin uygulamanın Sağlık Bakanlığı'nın

çalışma alanında yer alması ve Sosyal Güvenlik Kurumu'nun dışında bulunmasından ötürü
önerge uygun bulunmamıştır.

37. Ecz.M.İbrahim Özkol ve 9 delege tarafından sunulan
(11)Önerge: "Üç aylık dönemlerde Merkez Heyetinin çalışmalarının değerlendirileceği,
genişletilmiş başkanlar kurulu toplantıları yapmak için yeni oluşacak Merkez Heyeti'ne görev

verilmesi hususunun görüşülmesini arz ederiz."
Karar: Başkanlar Danışma ve Başkanlar Bilgilendirme Toplantıları süre kısıtlaması olmadan
gerekli görüldüğü zamanlarda yapıldığı göz önünde bulundurulması, her 6 ayda bir bölgeler
a rası topla ntı la rın ya pı lıyor olması gerekçesiyle uygun bulunma m ıştır.

38. Ecz.M.İbrahim Özkolve 8 delege tarafından sunulan
(13)Önerge: "34. Olağan Büyük Kongre kararı uyarınca tüm ülke kapsamında yapılmasına
karar verilen ve gerekli ön çalışmaları yapılarak sözleşmesi 2009 yılında imzalanan
"narrowcasting" sisteminin bir an önce hayata geçirilmesi için yeni oluşacak Merkez
Heyeti'ne görev verilmesini arz ederiz."

Karar: İlgili çalışmalar yapılarak TEB Farmainbox üzerinden Test yayını gerçekleştirilmiş ve
geliştirme ça l ışma la rı deva m ettiğinden önerge uygun bu lunma m ıştır.

39. Ecz.M.İbrahim Özkolve 8 delege tarafından sunulan
(14)Önerge: "TEB yayınlarının dağıtımının özel dağıtım kanalları aracılığıyla yapılması, bu

dağıtım kanallarıyla ilaç temin etmeyen eczaneleri mağdur etmektedir. Bu yayınların
eczacılara direkt gönderilmesi veya dağıtım işleminin bölge eczacı odalarına verilmesi
hususunda çalışma yapmak üzere yeni oluşacak Merkez Heyeti'ne görev verilmesi.
Ka ra r: Uygu lama zorl uğu gerekçesiyle uygun bul unmam ıştır."

40. Ecz.M.İbrahim Özkol ve 10 delege tarafından sunulan
(15)Önerge: "Değişen güncel koşullar ve yasalar karşısında eczacının tüm ihtiyaçlarını
karşılayacak şekilde TEB bünyesinde bir sigorta şirketi kurulması için yeni oluşacak Merkez
Heyeti'ne görev verilmesi hususunun görüşülmesini arz ederiz.

Karar: Türk Eczacıları Birliği'nin görev, yetki ve sorumlulukları arasında yer almadığından
uygun bulunmamıştır."

41. Ecz.M.İbrahim Özkol ve 10 delege tarafından sunulan
(18)Önerge: "Eczacıların sorunlarına anında yanıt verecek TEB bünyesinde çağrı merkezi
kurulması için yeni oluşacak Merkez Heyeti'ne görev verilmesi hususunun görüşülmesini arz
ederiz."

Karar: Eczacı sorunlarına öncelikli olarak Eczacı Odaları tarafından çözüm arandığı

Çözülemeyen sorunlar için Türk Eczacıları Birliği'ne danışıldığı değerlendirilmiş ayrıca
kurulacak çağrı merkezinde gerekli tüm uzmanların bulundurulması mümkün
görülmediğinden önerge uygun bulunmamıştır.

42. Ecz.M.İbrahim Özkolve 11 delege tarafından sunulan



(21)Önerge: "Kamu kurum iskontosunun eczane üzerinden geçmesi uygulamasının
kaldırılarak, ithalatçı veya üretici firmaların ürettiği veya ithal etiği ürünlerin kurum
iskontosunu İlS bildirimi yapıldığı tarihte direkt olarak SGK'na ödenmesi, ilaç piyasadayken
oluŞacak değiŞikliklerin farkını yine firmayla SGK'na ödenmesi ilaç piyasadayken oluşacak
değiŞikliklerin farkını yine firmayla SGK'nın iTS havuzunda işlem görmemiş ürün miktarına
göre mahsuPlaŞması için gerekli çalışmaları yapmak üzere yeni oluşacak Merkez Heyetine
görev verilmesi hususunun görüşülmesini arz ederiz.''
Karar: İstenilen çalışmalar farklı Bakanlıkları ilgilendirdiğinden ve uygulanabilirliği mümkün
görülmediğinden uygun bulunmamıştır.

43. Ecz.Taylan Küçüker tarafından sunulan
(22)Önerge: "Eczaneler mikro ticari işletmelerdir. Ecza-koop'lar çoğunluğu batı illerde 12.0OO
civarında eczanemize hizmet sunumu yapmaktadır. Pazar payları %Ig civarındadır.
KooPeratifler birim maİiyeti üzerinde hizmet sunumu yaptıkları için eczane ekonomilerine
karlılık aÇısından katkıları büyüktür. Kooperatif hizmetlerinin Sivas ilimizde ve doğu illerinde
hizmet sunumunun sağlanması yönünde çalışmalar yapılmasını teminini talep ediyoruz. Bu
YaYgınlaŞma eczane ekonomilerine katkı sağlayacağı gibi, Ecza-koop'ların da pazar paylarını
ve ekonomik YaPılarının güçlendirilmesine ve daha güçlü kurumlar haline dönüşmesine imkan
sağlayacaktır. Gereğini bilgilerinize saygılarımızla arz ederiz,''
Karar: Konu ecza kooperatiflerini ilgilendirdiğinden önerge uygun bulunmamıştır.

44. Ecz.Ahmet Özçavuşoğlu ve 6 delege tarafından sunulan
(24)Önerge: "Sağlık il Müdürlükleri tarafından yapılan eczane denetimlerinde görülen ve
süreklilik arz eden eksikliklerle ilgiIi kurumun yaptürımlarının artırılması amacı ile yeni
seÇi|ecek Merkez HeYeti'nin çalışma yapması için gereğinin yapılmasın ı arz ederiz,,,
karar: sağlık iı ıvıiourıuı<leri ve dolayısıyla sağlık Bakanlığına Türk Eczacılar Birliğinin yetki
vermesi mümkün olmadığından uygun bulunmamıştır.

45. Ecz.Ümran Pelenkoğlu ve 4 delege tarafından sunulan
(3o)önerge: "Eczanelerden satışü yapılacak medikal ürünler hakkında
verilmesi konusunda gerekli çalışmayı yapmak üzere Türk Eczacıları Birliği
görev verilmesini talep ediyoruz. Saygılarımızla arz ederiz.''
karar: TEB Akademide medikal ürünlerle alakalı eğitim programı yer
bulunmamıştır.

eczacılara eğitim

Merkez Heyeti'ne

aldığından uygun

46. Ecz.Zeki Özgen ve 4 delege tarafından sunulan
(32)Önerge: "Eczacl üyelerimiz TEB'e olan mali borç|arından dolayı EBS ve Farmainbox
hizmetlerinden Yararlanamamaktadır. Aynı durum odaya olan mali borçiarda da
uygulanmasını arz ve talep ederiz.''
Karar: istenilen Önerge 6643 yasa gereğince zaten yapılmaktadır. Bu nedenle uygun
bulunmamıştır.

47. Ecz.Rafet Şahin ve 11 Delege tarafından sunulan



(37)Önerge: " 6197 saYılı Kanun'un 28. Maddesinde "eczanede satılabilır" olarak düzenlenen
ürünlerin ruhsat ve izin işlemlerinin İlaç ve Tıbbi Cihaz Kurumu tarafından yürütülmesi
konusunda Merkez Heyeti'ne görev verilmesini talep ediyoruz.''
Karar: Konu farklı Bakanlıkların verdiği belgelerle alakalı olduğundan önerge uygun
bulunmamıştır.

48. Ecz.Taylan Küçüker tarafından sunulan
(54)Önerge: "İkinci eczacı ve yardımcı eczacı istihdamı ile alakalı fon oluşturulması için
ayrıntılı proje önerisi yapılmıştır.''
Karar: Bu önerge mali açıdan fon oluşturulması mümkün olmadığı gerekçesiyle uygun
bulunmamıştır.

49. Ecz, Muhyettin Bozan tarafından sunulan
(42)Önerge: "Türkiye'de faaliyet gösteren bütün özel ve kamu hastaneleri ile aile
hekimliklerinde avuÇ iÇi okuma cihazlarının zorunlu hale getirilmesi için yeni seçilecek
Eczacılar Birliği Merkez Heyetitarafından gereken yapılmasını öneriyoruz.,,
Karar: Bu uYgulamanın hastalar tarafından hizmet alımını eczacılar açısından da hizmet
sunum unu zorlaştıracağı düşüncesiyle önerge ka bul edilmem iştir.

50. Ecz. Yüksel Şekerci tarafından sunulan
(57)Önerge: "AÇılanmasını istediğimiz 2 konu;1) Daha önce Merkez Heyetinin açıklamış
olduğu eczanelerde hazırlanması için yapılan girişimlerdeki son durum ne zaman
sonuÇlanacağı; 2) TEB'in ilaÇ ruhsatı almak ve ilaç üretimi yapacak mekanizmalar kurulması ile
ilgili planlı çalışma var mı? Nasıl ve ne zaman düşünülüyor?''
Karar: Önergenin formatü uygun olmadığından kabul edilmemiştir. Dilekçe Merkez Heyeti
dosyasına eklenmek üzere ilgili kişilere iletilmiştir.

Dilek ve Öneriler Komisyonu Üyeleri

Ecz. Sedat GÜLAY -Kayseri Eczacı Odası

Ecz. Nermin AYD|N -Antalya Eczacı Odası

Ecz. Fatma KlNAYTÜRK -lsparta Eczacı Odası

Ecz. Gökhan DlRlK -Amasya Eczacı Odası

Ecz. Taylan KÜÇÜKER -Sivas Eczacı odası

Sekretarya

Ecz.Vildan Özcaııı

Meltem TÜRKER

Hukuk Danışmanı

Av.Gökhan PEKCAN


